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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

На 3 май, след провеждане на симулирано арбитражно заседание, приключи 3-месечен курс на обучение по
въпросите на арбитража, който се организира за шестнадесети пореден път от Арбитражния съд при БТПП. На
участниците бе предоставен казус, който провокира знанията им в областта на арбитражното производство.
Председателят на БТПП Цветан Симеонов и Председателят на АС при БТПП Благовест Пунев връчих... 

Българската търговско-промишлена палата информира, че на 15 май 2023 г. от 10.00 до 13.00 ч. ще се проведат
бизнес форум и срещи с компании от гр. Ербил, Северен Ирак. Събитието ще се осъществи в сградата на БТПП, гр.
София, ул. Искър 9. Иракските компании имат интереси в следните области: строителство, търговия, фармация,
резервни части за автомобилната промишленост, транспорт, химическа промишл... 

Представители на Българската търговско-промишлена палата взеха участие в 6-то издание на изложението
Freshkon Market, което се проведе в гр. Солун, Гърция в периода 23 - 25 април 2023 г. Изложението посетиха още
представители на българския бизнес, с интереси в сектор плодове и зеленчуци, на търговски вериги, други
търговци, които проведоха срещи с различни изложители и се запознаха с интересни про... 

Приветствие към участниците отправи председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан
Симеонов, който сподели, че големият интерес от страна на българския бизнес е показателен за възможностите
за развитие на сътрудничеството между България и Монголия. Той акцентира върху факта, че България има
традиция и опит в млечния сектор, както и в машиностроенето за хранително-вкусовата промишл... 

Заглавие: Поредно успешно завършено обучение по въпросите на арбитража, организирано от АС при БТПП
Дата: 09.05.2023 13:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Палатата ще бъде домакин на бизнес форум и срещи с компании от гр. Ербил, Северен Ирак
Дата: 09.05.2023 12:33
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Представители на БТПП участваха в 6-то издание на Freshkon Market в Солун
Дата: 09.05.2023 12:33
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП бе домакин на среща с представители на водеща монголска фирма в млечния и алкохолния
сектор
Дата: 09.05.2023 12:33
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Оферти за бизнес партньорство
Дата: 09.05.2023 12:33

https://www.bcci.bg/news/19507
https://www.bcci.bg/news/19503
https://www.bcci.bg/news/19504
https://www.bcci.bg/news/19505
https://www.bcci.bg/news/19506


Дирекция "Международно сътрудничество" при БТПП тел.: 02/8117 421, факс: 02/ 987 32 09e-mail:
irelations@bcci.bg 04.05.23.02 BC МОЛДОВА Молдовската фирма "Доброва" ООД търси съдействие за осигуряване
на контакти с български производители на покривни и хидроизолационни материали. Компанията желае да
установи контакт с потенциално заинтересовани български компании, производители на рулонни покрив... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
13)

Mестните производства в крайдунавския град също се разширяват Разположени на кръстопът, Русе и регионът
около него разполагат със значителен потенциал и са удобна точка за развитие на бизнес. Само за последните
няколко месеца, във време на криза – икономическа и политическа, благодарение на работата на настоящия
кметски екип дунавският град привлече няколко чуждестранни високотехнологични компании... 

На 4 май влезе в сила Закон за защита на лицата, подаващи сигнали или публично оповестяващи информация за
нарушения= Човек, който работи на държавна служба или в частна фирма, и разбере, че в работата му се случват
груби злоупотреби или корупция във вреда на обществото, вече може да сигнализира по специални канали или
директно на медиите и ще получи специална защита. За това пише авторката Петя Пе... 

Атанас Пеканов цитира един първите анализи след приемането на страната в "чакалнята на Еврозоната" - ERM2,
изготвен именно от ИССВлизането на България в Еврозоната ще бъде начин да засилим своя суверенитет. В 21
век той се изразява в защита на нашата позиция и активно и достойно участие там, където се взимат решенията.
Това коментира вицепремиерът по управление на европейските средства Атанас Пека... 

Петролът поевтинява в началото на търговията във вторник след рязкото му поскъпване в петък и в началото на
текущата седмица, като вниманието на инвеститорите е насочено към утрешните важни данни за инфлацията в
САЩ през април, които ще бъдат от ключово значение за следващото решение на Фед за американските лихви.
Към 10.30 часа българско време фючърсите на петрол Брент поевтиняват с 1,25% към 76,... 

Слушай новината ООН съобщи, че не са провеждани инспекции на кораби в неделя и понеделник съгласно
споразумението за износ на зърно от Украйна през Черно море, което Москва заплаши да анулира на 18 май
поради пречки пред собствения си износ на зърно и торове, съобщава Руската служба на Би Би Си. Украйна
ежедневно представя на Съвместния координационен център (СКЦ) в Истанбул списък на корабите, ко... 

Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Все повече чуждестранни компании предпочитат Русе за инвестициите си
Дата: 06.05.2023 18:02
Медия: Dunavmost

Заглавие: В сила влезе закон за спецзащита на хората, подаващи на медиите сигнали за злоупотреби
Дата: 06.05.2023 13:36
Медия: Съюз на българските журналисти

Заглавие: Атанас Пеканов: Членството ни в Еврозоната ще засили нашия суверенитет
Дата: 09.05.2023 13:09
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Петролът поевтинява след рязкото поскъпване през предходните две сесии на търговия
Дата: 09.05.2023 11:06
Медия: Novini.site

Заглавие: Зърнената сделка отново забуксува
Дата: 09.05.2023 12:14
Медия: Новини.бг

Заглавие: БАН прогнозира забавяне на растежа на икономиката до 1.7% през 2023 г.
Дата: 09.05.2023 13:12

https://www.dunavmost.com/novini/vse-poveche-chuzhdestranni-kompanii-predpochitat-ruse-za-investitsiite-si
http://sbj-bg.eu/article/details/55024/V+sila+vleze+zakon+za+spetszashtita+na+horata%2C+podavashti+na+mediite+signali+za+zloupotrebi
https://zonanews.bg/politika/atanas-pekanov-chlenstvoto-ni-v-evrozonata-shte-zasili-nashiya-suverenitet
https://novini.site/%D0%BF%D0%B5%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%BB%D1%8A%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D0%B5%D0%B2%D1%82%D0%B8%D0%BD%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4-%D1%80%D1%8F%D0%B7%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D0%BE%D1%81/
https://novini.bg/sviat/analizi/780372
https://dividend.bg/ikonomika/ban-prognozira-zabavyane-na-rastezha-na-ikonomikata-do-17-prez-2023-g


Инфлацията у нас ще е по-висока от средноевропейската, прогнозират икономиститеПо-висок темп на
инфлацията в сравнение със средните стойности за държавите-членки на Европейския съюз и слаба вероятност
да изпълним Маастрихтския критерий за инфлацията, от който зависи присъединяването ни към еврозоната до
2025 г., прогнозират изследователите от Института за икономически изследвания при Българската а... 

Да обясним на хората и на бизнеса какви са ползите и защитните механизми от приемането на единната
европейска валута, призова вицепремиерът Атанас ПекановПоредна дискусия очерта ползите от влизането на
България в еврозоната, демонстрира твърдата увереност на политици и експерти, че подготовката е в ход въпреки
отлагането в сроковете. Същевременно не бе пропусната и заложената "бомба" в предложения... 

В Деня на Европа българският еврокомисар участва в граждански диалог на тема "Образование и иновации -
взаимодействия и предизвикателства"Имаме нужда от иновации, за да могат решенията на предизвикателства,
като цифровия или зеления преход, да носят полза за всеки един в ежедневието. За това трябват подготвени хора
с необходимите знания и умения, посочи еврокомисарят за иновации, научни изследвани... 

До месец ще бъде готов законът за приемане на еврото. Това съобщиха от Министерството на финансите по време
на дискусия, посветена на влизането в Еврозоната, предаде репортер на "Фокус". По време на срещата,
организирана от икономическия и социален съвет, бяха поставени основните предизвикателства пред влизането
на България в еврозоната."Ако изпълним всички критериии ние бихме могли да се похвалим... 

Обществото очаква сериозни аргументи за членството ни в Еврозоната. Това заяви председателят на парламента
Росен Желязков по време на дискусия в Министерски съвет. Той изрази увереност, че в скоро време Народното
събрание ще приеме нужните закони, за да влезем в клуба на богатите. Еврозоната е един основните политически
въпроси , които вълнуват страната, по думите му. За Желязков е важен опитът на... 

Нискодоходните групи ще плащат 50% повече, ако се приеме предложението на синдикатите за увеличаване
данъка на физическите лица от 10 на 15 процента, коментира пред БНР икономистът Васил Караиванов
Нискодоходните групи ще плащат 50% повече, ако се приеме предложението на синдикатите за увеличаване
данъка на физическите лица от 10 на 15 процента, коментира пред БНР икономистът Васил Караиванов. С... 

Медия: Дивидент

Заглавие: Политически турбуленции може да сложат прът в колелото към еврозоната
Дата: 09.05.2023 13:14
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Мария Габриел: Само подготвени хора могат да решат предизвикателства, като цифровия и зеления
преход
Дата: 09.05.2023 12:36
Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: МФ: До месец ще бъде готов законът за приемане на еврото
Дата: 09.05.2023 11:58
Медия: Пловдив 24

Заглавие: МФ има план за 3% дефицит, но трябва политическа воля
Дата: 09.05.2023 11:48
Медия: Накратко

Заглавие: Икономист: Увеличаване на данък общ доход ще удари най-силно хората с минимална заплата
Дата: 09.05.2023 11:10
Медия: Econ

Заглавие: Гурбетчии от Родопите в Нидерландия печелят по €20 000 месечно от ферми за дрога
Дата: 09.05.2023 13:44
Медия: Струма

https://business.dir.bg/ikonomika/politicheski-turbulentsii-mozhe-da-slozhat-prat-v-koleloto-kam-evrozonata
https://dnes.dir.bg/obshtestvo/mariya-gabriel-samo-podgotveni-hora-mogat-da-reshat-predizvikatelstva-kato-tsifroviya-i-zeleniya-prehod
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/MF-Do-mesec-shte-bude-gotov-zakonut-za-priemane-na-evroto-1669714
https://nakratko.bg/category/59/245111/
https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%98%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%81%D1%82-%D0%A3%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D0%BA-%D0%BE%D0%B1%D1%89-%D0%B4%D0%BE%D1%85%D0%BE%D0%B4-%D1%89%D0%B5-%D1%83%D0%B4%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%BD%D0%BE-%D1%85%D0%BE%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0_l.a_i.800522_at.1.html
https://www.struma.com/sinya-lampa/gurbetchii-ot-rodopite-v-niderlandiya-pechelyat-po-%E2%82%AC20-000-mesechno_206990/


Родни гурбетчии правят по 50 000 евро от наркотици в Нидерландия. Доходоносен бизнес за хора от родопски
села в "ниската земя", които дори "крадат" ток, за да е чиста печалбата, разкрива "Родопи voice". "Наема се
помещение за жилище или за бизнес. После подземният етаж се превръща в плантация на закрито за марихуана.
От една реколта печалбата е около 50 000 евро. Задължителен елемент обаче е кражб... 

По-висок темп на инфлацията в сравнение със средните стойности за държавите членки на Европейския съюз и
слаба вероятност да изпълним Маастрихтския критерий за инфлацията, от който зависи присъединяването ни към
еврозоната до 2025 г., прогнозират изследователите от Института за икономически изследвания при Българската
академия на науките, съобщиха от Института. Основно причините за това са предизв... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Световният икономически форум публикува своя годишен доклад за бъдещето на работните места за 2023
г.Световният икономически форум публикува своя годишен доклад за бъдещето на работните места за 2023 г.,
съобщават от Darik Business Review Той представлява интересно четиво не само за работодателите, но и за по-
младите хора, които все още не са избрали кариера. Първият игрален филм, заснет в космос... 

Българите оценяват по-скоро песимистично ситуацията днес – но без да се отклоняват силно от регистрираните
средни стойности за света и за нашият регион – и не губят надежда за по-добро бъдещеВсеки втори гражданин на
света, смята, че политическите свободи днес в държавата, в която живее, всъщност са недостатъчни, докато все
пак поне двама от петима смятат, че са достатъчни. Недоволството е още по-г... 

Българският еврокомисар Мария Габриел разговаря с директори на училища, ректори на университети,
представители на бизнеса и различни асоциации, студенти и ученициГраждански диалог с комисаря за иновации,
научни изследвания, култура, образование и младеж Мария Габриел беше проведен днес в Дома на Европа в
София. Темата на дискусията бе "Образование и иновации - взаимодействия и предизвикателства". ... 

Националната агенция по приходите пусна изключително любопитна обява в един от сайтовете за нови разботни
места. Става въпрос за Експертни длъжности в дирекция "Търговия с криптовалути". Ето за какво точно става
въпрос: Конкурсът се обявява за заемане на 12 /дванадесет/ свободни щатни бройки в дирекция "Търговия с
криптовалути" /ТКв/, Централно управление на Национална агенция за приходите /ЦУ на ... 

Заглавие: Икономистите на БАН: По-висока инфлация от обичайната и ниски темпове на растеж в България до
2025 г.
Дата: 09.05.2023 12:50
Медия: Информационна агенция Добруджа

Заглавие: Кои ще са най-търсените и най-ненужните професии след 5 г.?
Дата: 06.05.2023 18:32
Медия: Дарик

Заглавие: Проучване показа: Светът не се чувства особено свободен. Но поне е оптимистичен
Дата: 09.05.2023 12:22
Медия: Факти

Заглавие: Гледахте на живо: Образование и иновации – взаимодействия и предизвикателства (видео)
Дата: 09.05.2023 10:30
Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: НАП търси служители за заплата от 3000 лева
Дата: 09.05.2023 13:32
Медия: Budnavarna.com

Заглавие: Пламен Димитров КНСБ: Синдикатите винаги сме били за влизане в Евро зоната - заплатите ще
тръгват от 500 евро нагоре
Дата: 09.05.2023 13:40

https://dobrudjabg.com/novina/ikonomistite-na-ban-po-visoka-inflaciq-ot-obichainata-i-niski-tempove-na-rastej-v-bylgariq-do-2025-g-/87242
https://darik.bg/koi-ste-sa-nai-tarsenite-i-nai-nenuznite-profesii-sled-5-g-
https://fakti.bg/bulgaria/780305-prouchvane-pokaza-svetat-ne-se-chuvstva-osobeno-svoboden-no-pone-e-optimistichen
https://dnes.dir.bg/obshtestvo/na-zhivo-obrazovanie-i-inovatsii-vzaimodeystviya-i-predizvikatelstva-video
https://budnavarna.com/119957-nap-tarsi-sluzhiteli-za-zaplata-ot-3000-leva/
https://uniconbg.com/post/82173-plamen-dimitrov-knsb-sindikatite-vinagi-sme-bili-za-vlizane-v-evro-zonata-zaplatite-shte-trugvat-ot-500-evro-nagore-.html


Синдикатите в България винаги сме били за влизане в Еврозоната, заяви президентът на КНСБ Пламен Димитров
по време на дискусията "Ролята на организираното гражданско общество в процеса на присъединяването на
България към еврозоната". По думите на Димитров допреди година и половина, когато първо е била пандемията,
а после - и войната в Украйна, и енергийната криза, страната ни е отговаряла на крит... 

Трябва да е ясно на всички, че сумата в България за здравеопазване е тази, която се ползва средно в Европа.
Голямата беда е, че половината от тези пари вадят пациентите, които не могат да го правят, когато са тежко
болни. Трябва да променим финансовия модел възможно най-бързо. Нямаме стратегия за здравеопазването.
Това заяви Андрей Марков, член на УС на Българска болнична асоциация пред Bloomberg ... 

Туроператори, хотелиери и други представители на бизнеса се оплакват от бездействието на търговското аташе на
България в Белград, Сърбия. Това съобщиха пред ABCNews представители на Конфедерацията на
работодателите и индустриалците в България (КРИБ). Става въпрос за Александър Ангелов, втори секретар в
посолството ни и ръководител на Службата по търговско-икономическите въпроси (СТИВ), който е на ... 

Можем да се обединим и в рамките на една година да поставим правната рамка за приемане на еврото, да
поставим важните въпроси и да им намерим решения. Това каза председателят на Икономическия и социален
съвет (ИСС) Зорница Русинова на дискусия на тема "Ролята на организираното гражданско общество в процеса на
присъединяването на България към еврозоната". Събитието е организирано от ИСС и се провеж... 

Защо инвеститорите се съветват да са гъвкави и добре диверсифицирани? Защото практиката сочи, че един от най-
големите им проблеми, които ги провалят в инвестирането е фактът, че просто не могат да се отърсят от егото си.
Дали това ще се изрази с факта, че често се "влюбват" в дадена позиция (въпреки, че основно правило гласи "не се
влюбвай в компания"), или просто не искат да приемат новите реално... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Влизането на България в Еврозоната ще бъде начин да засилим своя суверенитет. В 21 век той се изразява в
защита на нашата позиция и активно и достойно участие там, където се взимат решенията.Това коментира
вицепремиерът по управление на европейските средства Атанас Пеканов в рамките на форума "Ролята на
организираното гражданско общество в процеса на присъединяването на България към Еврозоната", о... 

Медия: Uniconbg.com

Заглавие: Cамо половината от публичнитe финанси в системата се използва за здравеопазване
Дата: 09.05.2023 13:04
Медия: LexMedica News

Заглавие: Бизнесът се оплаква от търговското аташе в Сърбия
Дата: 09.05.2023 12:02
Медия: Скандал

Заглавие: Приемането на еврото е значимо събитие за страната, можем да се обединим и да намерим решения
на важните въпроси
Дата: 09.05.2023 11:44
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Инвеститорите имат един проблем - не могат да се отърсят от егото си
Дата: 09.05.2023 10:48
Медия: Днес+

Заглавие: Атанас Пеканов: Членството ни в Еврозоната ще засили нашия суверенитет
Дата: 09.05.2023 12:50
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Забранено от Фандъкова шествие се проведе с участието на Елеонора Митрофанова
Дата: 09.05.2023 13:05

https://www.lexmedicanews.com/index.php/2023/05/09/samo-polovinata-ot-publichnite-finansi-v-sistemata-se-izpolzvat-za/
https://www.skandal.bg/news/16836229556447/biznesat-se-oplakva-ot-targovskoto-atashe-v-sarbiya
https://www.bta.bg/bg/news/economy/453318-priemaneto-na-evroto-e-znachimo-sabitie-za-stranata-mozhem-da-se-obedinim-i-da-
https://dnesplus.bg/es-i-svyat/investitorite-imat-edin-problem-ne-mogat-da-se-otarsyat-ot-egoto-si_1117986
https://novini.vratsa.eu/bg/atanas-pekanov-chlenstvoto-ni-v-evrozonata-shte-zasili-nashiya-suverenitet/
https://elhovo.news/?p=181278


В последният възможен момент столичният кмет Фандъкова забрани провеждането на шествие безсмъртния
полк. Това обаче не попречи на събралите се любители на руската инициатива да я проведат. Организаторите и
участниците се събраха на сборния пункт на пл. "Александър Невски" и после се отправиха към Паметника на
Съветската армия, съобщи bTV. Те носеха не само руски знамена , но и знамена на СССР. На ... 

Паметникът на съветската армия трябва да бъде преместен в музей – това заяви преподавателят в Нов български
университет и историк доц. Лъчезар Стоянов за "БНР". По думите му днешният ден е плод на голяма и стара
манипулация, обяснявайки: "На 9 май източноевропейско време или на 8 май централноевропейско време е
подписана капитулацията на Германия. Това обаче е само един епизод от по-широката карти... 

"Безсмъртният полк" преминава по улиците на София, съобщава Руското посолство във Facebook страницата
си.Стотици хиляди жители на столицата, загрижени български граждани и руски сънародници носят портрети на
своите предци, воювали за победа във войната срещу нацизма, пишат още от посолството.Шествието тръгна от
площада пред храм-паметника "Св. Ал.Невски" към Паметника на Съветската армия, предаде ... 

Единадесет имота, сред които са многоетажни жилищни сгради, големи селскостопански постройки, две лозя и
четири просторни парцела земя между общините Пловдив и Първенец - това са според в. "Кориере дела сера"
активите, които Апелативният съд в Триест е разпоредил да бъдат конфискувани от българския предприемач
Димитър Трайков, пише "Труд".Той излежава 7-годишна присъда за смъртта на 26-годишната С... 

Нова българска песен проби американската класация за кънтри музика "Country Top 40", съобщи за БТА Нейко
Генчев, известен с артистичния псевдоним Барни Есвил (Barney Esville). След като песента "Live for the Day" (нов
вариант на песента на Роси Кирилова "Живей за мига") се задържа повече от три месеца в най-престижната
класация за кънтри музика "Country Top 40", наричана в някои страни Hot Disk, о... 

Още една българска песен проби американската класация за кънтри музика "Country Top 40", съобщи за БТА
Нейко Генчев, известен с артистичния псевдоним Барни Есвил (Barney Esville). След като песента "Live for the Day"
(нов вариант на песента на Роси Кирилова "Живей за мига") се задържа повече от три месеца в най-престижната
класация за кънтри музика, наричана в някои страни Hot Disk, от вчера в кла... 

Медия: Елхово.news

Заглавие: Доц. Стоянов: Паметникът на съветската армия трябва да бъде преместен в музей
Дата: 09.05.2023 12:49
Медия: Искра.бг

Заглавие: "Безсмъртният полк" преминава по улиците на София
Дата: 09.05.2023 11:56
Медия: Фокус

Заглавие: Конфискуват имоти край Пловдив на бизнесмена, убил с джипа си братовчедки в Италия
Дата: 09.05.2023 10:48
Медия: PlovdivNews.bg

Заглавие: Нова българска песен проби американската класация за кънтри музика
Дата: 09.05.2023 11:12
Медия: Слава

Заглавие: Хит на Стефан Диомов проби в американската класация "Country Top 40"
Дата: 09.05.2023 13:05
Медия: Ladyzone

Заглавие: Институтът за пътна безопасност с позиция след трагедията в София
Дата: 09.05.2023 13:19
Медия: Фокус

https://www.iskra.bg/dots-stoyanov-pametnikat-na-savetskata-armia-tryabva-da-bade-premesten-v-muzey/
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Bezsmurtniyat-polk-preminava-po-ulicite-na-Sofiya-1669733
http://plovdivnews.bg/obshtestvo/item/160099-konfiskuvat-imoti-krai-plovdiv-na-biznesmena-ubil-s-dzhipa-si-bratovchedki-v-italiya
https://www.slava.bg/news/143323.html
https://ladyzone.bg/laifstail/artbox/hit-na-stefan-diomov-probi-v-amerikanskata-klasacija-country-top-40.html
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Institutut-za-putna-bezopasnost-s-poziciya-sled-tragediyata-v-Sofiya-1669918


След трагичния инцидент в София, при който загинаха двама младежи Институтът за пътна безопасност излезе
със свое становище.Публикуваме пълния му текст без редакторка намеса: При съвременното разбиране за
безопасна мобилност процедурите за вземане на решения в областта на пътната безопасност е от съществено
значение за осъзнаване на начина, по който се осигурява безопасността на българските пътища... 

Кресненското село Влахи се е превърнало във феодално владение на българските зелени активисти и техните
неправителствени организации, в което те извършват различни дейности със съмнителна законност В село Влахи,
което се намира в Кресненското дефиле, се намира базата на активистите от коалиция "За да остане природа в
България", а проверка показва, че много от известните български еколози са собств... 

Все повече българи се оглеждат за инвестиции в хотели и магазини в Гърция, съобщиха брокери. В момента има
горещи оферти за продажба на комплекси в хитови туристически дестинации като Тасос и Халкидики. Цените
тръгват от 850 000 евро и надвишават милион, пише "Телеграф".Според агенти от тази година се е възобновил
интересът на българи да купуват имоти в съседната страна. Има и много запитвания за ... 

Заглавие: Зелените приватизирали цяло село в Кресненското дефиле
Дата: 09.05.2023 12:37
Медия: Вестник Струма

Заглавие: Българи купуват хотели в Гърция, оглеждат се за инвестиции в магазини
Дата: 09.05.2023 10:36
Медия: Виа Понтика

https://struma.bg/%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BB%D0%B8-%D1%86%D1%8F%D0%BB%D0%BE-%D1%81%D0%B5%D0%BB%D0%BE-%D0%B2-%D0%BA%D1%80/
https://www.viapontika.com/index.php?page=article&article=73426
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